



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ

លេខ : ១៣៧១ / គ.ប / ខ.ណ
២៣

សារលិខិតអបអរសាទរ

សូមគោរពជូន

ឯកឧត្តមកិត្តិទេសាភិបាលបណ្ឌិត ហ៊ុន ម៉ាណែត នាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

នាឱកាសដ៏មហានក្ខត្តបូកប្រកបដោយទឹកចិត្តសោមនស្សរីករាយ តាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំមន្ត្រីរាជការគ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ នៃក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ និងក្នុងនាមខ្ញុំបាទ ភរិយា ព្រមទាំងក្រុមគ្រួសារ សូមចូលរួមអបអរសាទរដោយស្មោះអស់ពីដួងចិត្ត ជូនចំពោះ **ឯកឧត្តមកិត្តិទេសាភិបាលបណ្ឌិត ហ៊ុន ម៉ាណែត** ដែលត្រូវបានរដ្ឋសភាជាតិផ្តល់សេចក្តីទុកចិត្តជា **នាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា** សម្រាប់នីតិកាលទី៧ នៃរដ្ឋសភា ចាប់ពីថ្ងៃទី២២ ខែសីហា ឆ្នាំ២០២៣ នេះតទៅ។

ការទទួលបានភារកិច្ចដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ជាប្រមុខដឹកនាំស្ថាប័ននីតិប្រតិបត្តិនេះ គឺជាមោទកភាពដ៏ក្រៃលែងសម្រាប់ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា និងប្រជាពលរដ្ឋកម្ពុជា។ **ឯកឧត្តមកិត្តិទេសាភិបាលបណ្ឌិត** ជាបញ្ជីនៃខ្មែរដ៏ឆ្លើមដែលពោរពេញដោយសមត្ថភាពនិងបទពិសោធន៍ ប្រកបដោយគុណធម៌ សីលធម៌ និងព្រហ្មវិហារធម៌ ដើម្បីបន្តវេនដឹកនាំរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា ក្នុងបុព្វហេតុការពារជាតិមាតុភូមិ ប្រជាពលរដ្ឋ ការពាររដ្ឋធម្មនុញ្ញ អធិបតេយ្យភាពឯករាជ្យភាព និងបូរណភាពទឹកដី។

យើងខ្ញុំ ប្តេជ្ញាប្រតិបត្តិឱ្យបានខ្ជាប់ខ្ជួនតាមគោលការណ៍ និងគោលនយោបាយ របស់រាជរដ្ឋាភិបាលអាណត្តិថ្មីដែលមាន **ឯកឧត្តមកិត្តិទេសាភិបាលបណ្ឌិត** ជាប្រមុខ ដើម្បីឆ្លើយតបឱ្យបានស័ក្តិសមទៅនឹងទំនុកចិត្តនិងការជឿជាក់របស់ប្រជាពលរដ្ឋ។

ស្លៀតក្នុងឱកាសដ៏មហារិសេសវិសាលនេះ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមគោរពជូនពរ **ឯកឧត្តមកិត្តិទេសាភិបាលបណ្ឌិត** សូមទទួលបាននូវមហាជោគជ័យក្នុងរបេសកកម្មបម្រើជាតិមាតុភូមិ រក្សាសន្តិភាព ស្ថិរភាព និងបន្តដឹកនាំរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាឱ្យសម្រេចបាននូវសមិទ្ធផលថ្មីៗជាច្រើនបន្ថែមទៀតជូនប្រទេសជាតិ ឱ្យកាន់តែរីកចម្រើនលើគ្រប់វិស័យជានិច្ចនិរន្តរ៍តទៅ។

យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមគោរពជូនពរ **ឯកឧត្តមកិត្តិទេសាភិបាលបណ្ឌិត និងលោកជំទាវ** ព្រមទាំងក្រុមគ្រួសារ សូមប្រកបដោយពុទ្ធពរហួសប្រការ គឺ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ។

សូម **ឯកឧត្តមកិត្តិទេសាភិបាលបណ្ឌិត ហ៊ុន ម៉ាណែត នាយករដ្ឋមន្ត្រី** នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា និងលោកជំទាវ មេត្តាទទួលនូវការគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតអំពីយើងខ្ញុំ។

ថ្ងៃ ព្រហស្បតិ៍ ខែ សីហា ឆ្នាំ ថោះ បញ្ចស័ក ព.ស.២៥៦៧
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២២ ខែ សីហា ឆ្នាំ ២០២៣

តំណាងថ្នាក់ដឹកនាំ និងមន្ត្រីរាជការក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ



ហេង ស៊ុន